



NOTIS SEBUT HARGA

HOSPITAL SULTANAH AMINAH JOHOR BAHRU

Pelawaan adalah dibuat kepada pembekal Bumiputera/bukan Bumiputera yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam kod bidang berkaitan bagi sebutharga berikut:

BIL	NO SEBUTHARGA	KOD BIDANG	TAJUK SEBUTHARGA
1	SH/HSAJB/HEMA HPLC/2017/LQ	050301 060101	MEMBEKAL & MENGHANTAR REAGEN, PEKAKAS PERUBATAN PAKAI BUANG SERTA PERALATAN UNTUK UJIAN

Borang Sebutharga (LAMPIRAN Q) boleh diperolehi pada waktu pejabat mulai 7 Mei hingga 22 Mei 2017 di Bahagian Kewangan, Bangunan Akasia, Hospital Sultanah Aminah 80100 Johor Bahru.

****SESI LAWATAN TAPAK AKAN DIADAKAN PADA 16.5.2017 (SELASA) JAM 10AM-11AM DI BILIK MESYUARAT PATOLOGI,HSAJB.**

Pihak pembekal dikehendaki membawa Sijil Perakuan Pendaftaran Bumiputera, Kementerian Kewangan ASAL dan salinan *Sijil Pendaftaran Pihak Berkuasa Peranti Perubatan (MDA) semasa memohon mendapatkan borang sebutharga. PERMOHONAN AKAN DITOLAK SEKIRANYA TIADA DOKUMEN YANG DIKEHENDAKI.

***Ejen Penender**

- Salinan Lesen Establishment daripada syarikat Establishment/Principal
- Salinan Sijil Pendaftaran Peranti Perubatan atau Surat Acknowledgement Receipt Of Application For Medical Device Registration daripada syarikat Establishment/Principal
- Surat Pelantikan sebagai ejen penender daripada syarikat Establishment/Principal

Borang sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan menulis nombor sebutharga di penjuru atas kanan sampul surat sebelum dimasukkan ke dalam peti Sebutharga di Bahagian Kewangan, Bangunan Akasia, Hospital Sultanah Aminah, 80100 Johor Bahru pada tarikh sebutharga ditutup. Jabatan tidak akan bertanggungjawab ke atas sebutharga yang dihantar melalui pos.

PERINGATAN : Dokumen tawaran sebutharga yang dihantar melalui pos/ pos laju/ berdaftar dan tidak dimasukkan ke dalam peti Sebutharga tidak akan diambil kira didalam senarai tawaran sebutharga.

Tarikh tutup sebutharga ini ialah pada 22 Mei 2017 (ISNIN) jam 12.00 tengahari. Tawaran yang lewat diterima dari tarikh dan waktu yang ditetapkan akan ditolak.

Iklan ini juga boleh diakses melalui laman web hsajb.moh.gov.my

Sebarang pertanyaan sila hubungi Encik Anuar Bin Abdul Kahar di 07-2257000 samb.2816